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Referat af bestyrelsesmøde 
Næsdal Plantage, 22.09.2019 

Tilstede: Bjarne, Mette, Lene, Ria, Anne-Louise og Anita 

Ad 1: Orientering om sidste møde 

Bjarne orienterede om mødet.  

Ad 2: Regnskab 

 Lene orienterede om, at enkelte grundejere endnu ikke havde betalt kontingent. Dette kunne dog skyldes, 

at de endnu ikke var tilmeldt NETS. Fandt dette system problematisk, da der tidligere har været problemer 

med tilmelding - ændringer m.v. ikke mindst når grundejerforeningen har skiftet kasserer.  Det blev aftalt, 

at Lene undersøger mulighederne for at komme ud af systemet og overgå til tidligere system ikke mindst 

pga. at grundejerne nu næsten allesammen har mailadr. og er tilmeldt PBS.  

Ad 3: Orientering om møde i Sammenslutningen af grundejerforeninger i 
Odsherred 

Bjarne oplyste om, at han var valgt ind i bestyrelsen på opfordring. Han havde valgt at tage imod denne 

opfordring mhp. at komme i dialog med foreningen. Næste møde var 18.10.19.  

Ad 4: Veje  

Aftalt, at der køres endnu et læs grus ud på Arnesvej som lægges helt ud til græskanten for enden af vejen. 

Aftalt, at der etableres en aftale med gårdejeren om 1 gang årligt, fortsat at holde grøften fri for buske m.v. 

Der henstilles fortsat til at grundejerne klipper hængende buske og træer som hænger ud over vores veje.  

Ad 5: Opsætning af vejskilte ved stikvejene 

Pga. en henvendelse fra en grundejer blev det besluttet at der indhentes tilbud på opsætning af vejskilte ud 

for de 9 stikveje.  
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Ad 6: Eventuelt 

Mette kontakter Odsherred kommune mhp. oplysninger om hvorvidt kommunen har tænkt sig at foretage 

sig noget på Næsdalsvej hvor der køres meget stærkt.  Emnet var diskuteret på generalforsamlingen. 

Grundejerforening Skovbrynet har tidligere henvendt sig uden at der er kommet tilbagemelding heraf.  

  

Næste møde: 12, 19 eller 26.01.2020  

 

Anita Munck, referent 

 

 


